



Dec. 2019 Volume 27 No. 6
2019年12月 第27卷 第6期

证据科学

Evidence Science

当事人的证据权利及其实现状况 张 中
刑事证据补强：功能性思考、适用范围与补强程序 吴光升 杨宝贵
论争点整理程序中的证明责任分配 丁册超
论扩大刑事司法鉴定的阅卷范围 吴绪尧
英国声纹鉴定的发展历史 [英] Peter French 著 曹洪林 雷艺璟 译

中国政法大学

ISSN 1674-1226



CN 11-5643/D
ISSN 1674-1226

万方数据

证据科学

(双月刊)

2019年第27卷第6期(卷终)

2019年12月25日出版

· 证据法学 ·

- 当事人的证据权利及其实现状况 张 中 • 645 •
- 刑事证据补强：功能性思考、适用范围与补强程序
..... 吴光升 杨宝贵 • 657 •
- 论争点整理程序中的证明责任分配 丁朋超 • 669 •
- 直接询问在庭审中的案件事实构建功能 刘晓兵 • 680 •

· 证据科学 ·

- 反思与重塑：对《鉴定人出庭作证规定（征求意见稿）》的若干修
改意见 郑 飞 • 695 •
- 论扩大刑事司法鉴定的阅卷范围 吴绪尧 • 703 •

· 法庭科学 ·

- 人民法院司法技术工作的功能变迁及其完善 涂 舜 • 716 •
- 英国声纹鉴定的发展历史
..... [英] Peter French 著 曹洪林 雷艺璟 译 • 730 •
- 国家统一医学死亡证明及法医学死因鉴定意见的探讨
..... 李学博 苏锐冰 廖林林 于晓军 • 741 •

· 综 述 ·

- 比较视野下的证据法学 负 丹 • 754 •
- 比较视野下的法庭科学 袁 赫 • 763 •

- 《证据科学》2019年总目录 • 封三 •

Evidence Science

Volume 27 Number 6 Dec. 25, 2019

Contents

- The parties' evidentiary rights and its realization: taking beijing as the research object.** *Zhang Zhong* (645)
- The corroboration of criminal evidence: Functional rethinking, the scope of application and corroborative procedure.**
..... *Wu Guangsheng Yang Baogui* (657)
- On the distribution of proof responsibility in the argumentation procedure.**
..... *Ding Pengchao* (669)
- The constructing function of direct examination on case facts.**
..... *Liu Xiaobing* (680)
- Rethinking and remodeling: Some suggestions on the revision of the regulation for judicial appraiser to testify in court (Draft for Soliciting Opinions).**
..... *Zheng fei* (695)
- The range of read records of criminal judicial appraisal.** *Wu Xuyao* (703)
- The functional change and perfection of the judicial technical work of the People's Court.** *Tu shun* (716)
- A developmental history of forensic speaker comparison in the UK.**
..... *Peter French* *Translated by Cao Honglin* *Lei Yijing* (730)
- Discussion and suggestions on unifying medical death certificate and the appraisal opinions on the cause of death in forensic medicine.**
..... *Li Xuebo Su Ruibing Liao Linlin Yu Xiaojun* (741)